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Ljubljana, 15. 4. 2024 

ZAPISNIK 2. konstitutivne sejo Strokovnega sveta,  
ki je bila v ponedeljek, 15. 4. 2024 s pričetkom ob 10. uri na ZDUS 

Prisotni člani (10/13): Vijola Bertalanič, Ana Bilbija, mag. Vilma Fece, Srečko Mlačnik, Milica 

Korošec, Rafko Križman, Stanislava Naterer, Vera Pečnik, Anka Ostrman in Janez Sušnik. 

Prisotno vodstvo ZDUS (3/3): predsednica Zdenka Jan, podpredsednika Željko Kljajić in 

Stanko Kranvogel. 

Drugi vabljeni: Črt Kanoni in Nika Antolašić (k Ad 3). 

Opravičeni člani (3): Vida Bogataj, mag. Evgen Primožič in Matevž Žugelj. 

Opravičeni vabljeni: mag. Rosvita Svenšek. 

Ad. 1 
Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 

Predsednica Zdenka Jan je ugotovila sklepčnost in predlagala spremembo dnevnega reda. 

Na predlog Zdenke Jan je bil soglasno sprejet 

Sklep št. 1: Ugotovi se sklepčnost in potrdi spremenjeni dnevni red 2. konstitutivne seje: 
1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda (Zdenka Jan)  

2. Konstituiranje in izvolitev predsednika/ce in podpredsednika/ce (Zdenka Jan) 

3. Seznanitev s podlagami za delo (Nika Antolašić)  

4. Obravnava poročil predstavnikov ZDUS v nadzornih odborih, svetih zavodov, v 

skupščinah in drugih organih in delovnih telesih (predsednik/predsednica sveta) 

5. Pokojninska reforma (Stanko Kranvogel) 

6. Prenova Memoranduma ZDUS (Stanko Kranvogel) 

7. Razno 

 

Ad. 2 
Konstituiranje in izvolitev predsednika/ce in podpredsednika/ce 

 

Na predlog Zdenke Jan je bil soglasno sprejet 

Sklep št. 2: Za predsednika sveta se izvoli Srečko Mlačnik in za podpredsednico Milico 
Korošec. 
 

Ad. 3 
Seznanitev s podlagami za delo 

Nika Antolašić je predstavila podlage za delo sveta, ki izhajajo iz 37. člena Statuta ZDUS, 9. in 

48. člena Pravilnika o volitvah in imenovanjih v ZDUS, Poslovnika o delu sveta ter v primeru 

nejasnosti tudi Poslovnika o delu organov in delovnih teles ZDUS. Člani se pri svojem delu 

opirajo tudi na Pravilnik o prostovoljskem delu in etični kodeks. Ana Bilbija je posebej 

pozvala člane k seznanitvi s Poslovnikom o delu sveta. 
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Na predlog je bil soglasno sprejet 

Sklep št. 3: Člani so se seznanili s podlagami za delo v svetu. 

 

Ad. 4 
Obravnava poročil predstavnikov ZDUS v nadzornih odborih, svetih zavodov, 

v skupščinah in drugih organih in delovnih telesih 

 

Ana Bilbija je povedala, da se na državni ravni pripravlja prestavitev Pošte Slovenije in 

Triglava iz strateških pod pomembne naložbe, zato predlaga, da se na to dejstvo opozori 

predstavnike ZDUS v NS KAD in ZPIZ. 

 

Na predlog je bil soglasno sprejet 

Sklep št. 4: Člani so se seznanili s poročili predstavnikov ZDUS v nadzornih odborih, svetih 

zavodov, v skupščinah in drugih organih in delovnih telesih ter pozivajo vse imenovane 

predstavnike ZDUS, da vsako leto oddajo poročila s poudarki, kaj je bilo storjeno in kaj se 

načrtuje v bodoče, posebej pa se člana v NS KAD in članici v svetu ZPIZ opozori, naj bodo 

pozorni na spremembe pri strateških naložbah Pošte Slovenija in Zavarovalnice Triglav. 

 

Ad. 5 
Pokojninska reforma 

 

Podpredsednik Stanko Kranvogel je povedal, da se izhodišča vlade zelo hitro spreminjajo, 

pisnega gradiva pa državni sekretar kljub obljubi še vedno ni poslal. Razlika je v referenčnem 

obdobju (30 let) in nameri izločitve petih najboljših let. Takoj po prejemu izhodišč, bodo 

poslana predsednikom komisij in članom Strokovnega sveta. V razpravi je bilo izpostavljeno, 

da se predvideva sprejem pokojninske reforme do 31. 12. 2024, obdobje za javno razpravo 

pa utegne biti zelo kratko. Predsednica ZDUS je povedala, da je na sestanku z državnim 

sekretarjem izpostavila potrebo po očiščenju pokojninske blagajne in državni sekretar je 

zagotovil, da bo to urejeno. V nadaljevanju je tekla beseda tudi o dejstvu, da se je potrebno 

vedno znova pogajati za usklajevanje pokojnin in da se sprejema pokojninsko reformo brez 

upoštevanja glasu upokojencev samih, zato se išče načine, kako biti slišan in ena od možnih 

poti bi bilo tudi sodelovanje v Ekonomsko socialnem svetu. Prav tako bi bilo smiselno do 

odločujočih prenesti dejstvo, da je potrebno zagotoviti primernejše pravne podlage in tako 

širše omogočiti delo mlajših upokojencev. Da ne bi zgolj samo čakali izhodišča vlade, naj se 

člani angažirajo in pripravijo pisna stališča. Nekateri člani bodo javnosti predstavili 

problematiko javnosti preko lokalnih medijev. 

 

Na predlog je bil soglasno sprejet 

Sklep št. 5:  

Člani Strokovnega sveta še naprej spremljajo pripravo pokojninske reforme ter aktivno 

pristopijo k pripravi pisnih stališč. 
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Ad. 6 
Prenova Memoranduma ZDUS 

 

Podpredsednik Stanko Kranvogel je povedal, da je predlog Memoranduma že pripravljen in 

bo po konstituiranju Strokovnega sveta poslan vsem predsednikom komisij in vsem članom 

Strokovnega sveta v dopolnitve, na podlagi katerih bo delovna skupina pripravila končni 

dokument za sprejem. 

 

Na predlog je bil soglasno sprejet 

Sklep št. 6: Strokovni svet se je seznanil s fazo postopka priprave predloga Memoranduma 

ZDUS. 

 

Ad. 7 
Razno 

 

AD 7.1. 

V razpravi je bila izpostavljena dolgotrajna oskrba: pravilniki niso izvedljivi, informacijski 

sistem CSD ne deluje, na terenu se pojavljajo nepravilnosti, manjka kader,… Predsednica 

ZDUS bo izpostavila problematiko na nadaljnjih sestankih z odločevalci. 

 

AD 7.2. 

Rafko Križman je povedal, da delodajalci vplačujejo določena sredstva za zaposlene v druge 

pokojninske stebre (Prva zavarovalnica, Modra zavarovalnica, Generali zavarovalnice,…). Ob 

izpolnitvi pogoja upravičenosti do njih upravičenci za to plačajo davek, oziroma se jim 

izplačuje rento, pri čemer se formule za izplačilo mesečne rente ves čas spreminjajo. Postavil 

je vprašanje, kako bi lahko upravičenec prišel do vseh sredstev in ne le dela.  

 

AD 7.3. 

Rafko Križman je vprašal, kako lahko na DU pridejo do sredstev za športno udejstvovanje, saj 

je dejstvo, da telesno aktivni prispevajo tako sebi kot sistemu. Včasih je bilo mogoče dobiti 

sredstva preko Fundacije za šport, zdaj pa so spremenili pogoje in se DU, ker ni športno 

društvo, ne more prijaviti.  

Predsednica ZDUS je Rafka Križmana pozvala, da se pridruži pri pripravi pripomb na 

Nacionalni program športa. Podpredsednik Željko Kljajić je pojasnil, da smo bili na ZDUS s 

strani Direktorata za šport pozvani, da podamo analizo stanja in predloge, kar smo storili, 

bomo pa tudi člani fokusne skupine, kjer bomo lahko podajali predloge. Opravljen je bil tudi 

sestanek s prof. Vodičarjem s Fakultete za šport, ki vodi aktivnosti za nov program športa. V 

prihodnje se načrtuje sodelovanje z NIJZ in Ministrstvom za zdravje, na lokalnem nivoju pa se 

dogovarja, da bi bilo izobraževanje za vaditelje (pridobitev licence) brezplačno in opravljeno 

v prostorih lokalne skupnosti. 

 

Seja se je zaključila ob 11.40 uri. 
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Zapisala  
Bernarda Plavec 
Tajnik ZDUS 
 

Zdenka Jan 

Predsednica ZDUS 


